
 

 

                       
БОСНА И ХЕРЦЕГОВИНА 

ПАРЛАМЕНТАРНА СКУПШТИНА 

ПРЕДСТАВНИЧКИ  ДОМ 

ДОМ НАРОДА  

Административна комисија  

Комисија за финансијско-административне послове 

Број: 01/7, 02/3-011-326/03 

Сарајево, 03.03.2003. године 

                                                              ЗАПИСНИК 

 

са 1.заједничке сједнице Административне комисије Представничког дома и 

Комисије за финансијско-административне послове Дома народа Парламентарне 

скупштине БиХ. 

Сједница је одржана 10.03.2003. године, с почетком у 11,00 часова. 

Сједници су присуствовали чланови Административне комисије Представничког 

дома: 

Муниб Јусуфовић, Никола Крагуљ, Хазим Фелић, Иво-Миро Јовић, Јозо 

Крижановић, Момчило Новаковић, Шефик Џаферовић, Мирко Благојевић и Винко 

Зорић. 

Сједници су присуствовали чланови Комисије за финансијско-административне 

послове Дома народа: Зоран Спасојевић, Мустафа Памук, Осман Брка, Бранко Зрно, 

Горан Милојевић и Велимир Јукић. 

Сједници су присуствовали Бранка Тодоровић, секретар Представничког дома, 

Јадранко Томић, секретар Дома народа, Ведран Хаџовић, секретар Заједничке 

службе, Аљоша Чампара, секретар Уставно-правне комисије и привремени 

секретар Комисије за финансијско-административне послове Дома народа, Мирјана 

Црњак, шеф Опште службе, Јадранка Кораћ, шеф Рачуноводства и Драгица Хинић, 

стручни сарадник у радним комисијама Парламентарне скупштине БиХ. 

Поред запослених, сједници су присуствовали и представници Савјета министара 

БиХ, Ибро Ченгић и Сеадета Церић из Министарства спољне трговине и 

економских односа и Ранко Шакота из Министарства финасија и трезора. 

Предсједавање сједницом започели су Зоран Спасојевић и Винко Зорић. 

 

На сједници је предложен сљједећи  

 

ДНЕВНИ РЕД: 

 

1. Приједлози измјена и допуна: 

      а)  Одлуке о правима посланика и делегата на сталном раду у 

Парламентарној  

           скупштини  БиХ након 05.10.2002. године; 

б) Одлуке Административне комисије везане за реализацију Закључка о  

    изједначавању права предсједника клубова Представничког дома и Дома 

    народа; 

             ц) Правилника о плаћама и надокнадама државних службеника и  

                 намјештеника у Секретаријату Парламентарне скупштине БиХ; 
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2. Разматрање Приједлога измјена Одлуке о организацији Секретаријата 

Парламентарне Скупштине БиХ («Сл.гласник БиХ» бр. 5/00); 

3. Разно. 

 

На предложени дневни ред Зоран Спасојевић је уложио примједбу, јер су 

члановима  Комисије за финансијско-административне послове Дома народа, 

непосредно прије сједнице, уручени приједлози одлука везаних за тач.2. дневног 

реда, те се нису могли благовремено припремити за учешће у расправи. Изнио је 

генералну примједбу на овакав начин рада. Са његовим примједбама били су у 

потпуности сагласни и остали чланови Комисије за финансијско-административне 

послове Дома народа.  

Како би се изашло из ове ситуације, јер је доношење одлука које се налазе на 

дневном реду ове сједнице потребно, због израде ребаланса Буџета за 2003. годину 

с обзиром на захтјев Вијећа министара БиХ за хитну доставу приједлога , као и 

потребу одлучивања о конкретним приговорима посланика претходног сазива 

Представничког дома, Винко Зорић је предложио да се направи компромис. По 

њему, на овој сједници би се могле разматрати тачке 1. а). и б). које третирају 

питања везана за изједначавање плата и других материјалних права посланика и 

делегата, те питање које се односи на права предсједавајућих комисија и клубова за 

ангажовање возача и права тих возача. Тачка 2. овог дневног реда би била разно. О 

другим материјалима дневног реда се не би могло расправљати, јер чланови 

комисија нису добили материјал и нису упознати са истим. 

Ведран Хаџовић истануо је да материјали везани за тач.1.ц). и тач.2. нису 

достављени јер се на овој сједници жељела повести расправа о истим и потом 

сачинити приједлози измијена. 

Шефик Џаферовић мишљења је да се на овој сједници, поред приједлога изнесених 

од Винка Зорића, мора разматрати и приједлог измјене одлуке везане права 

посланика и делегата након 05.10.2002. године, с обзиром да Административна 

комисија Представничког дома већ дуже вријеме покушава на адекватан начин 

ријешити приговоре неколико посланика из претходног сазива. Он је предложио да 

се одлука која регулише ово питање измијени тако што би се овим посланицима 

смањио период за примање плате са дванаест  на шест мјесеци, и тиме омогућило 

да се удовољи захтјевима свих оних који су то тражили. Овим начином Буџет би се 

дијелом растеретио, што је јако битно у садашњем тренутку. Предложио је да се 

направи прекид сједнице у трајању од један сат како би се чланови Комисије Дома 

народа упознали са предложеним одлукама и потом могли одлучивати. 

Винко Зорић је издвојио своје мишљење по питању измијене ове одлуке јер сматра 

да је не би било коректно  мијењати, с обзиром да су посланици ранијег сазива 

упознати са ранијом одлуком. 

Поред расправе о дневном реду сједнице, чланови комисија оба дома заузели су  

јединствен став да је, због већег броја одлука које регулишу статусна питања 

посланика и делегета, као и државних службеника и намјештеника, и измијена 

истих које су достављене посланицима, неопходно сачинити интегрални 

пречишћени текст.  

Винко Зорић је по окончаној расправи предложио да  дневни ред ове сједнице 

садржи двије тачке и то тач.1. а). и б). и тач.2. разно.  

Зоран Спасојевић је предложио прекид сједнице у трајању од један сат, како би се 

чланови Комисије Дома народа упознали са одлукама које су на дневном реду и 

потом у наставку о њима одлучили. 

Оба ова приједлога чланови обје комисије су једногласно усвојили. 
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Наставак сједнице почео је у 13,30 сати.  

Наставку сједнице присуствовали су сви чланови наведених комисија оба дома, као 

и напријед наведени представници Секретаријата Парламентарне скупштине БиХ. 

Наставку сједнице нису присуствовали представници Савјета министара БиХ. 

Наставком сједнице предсједавали су Зоран Спасојевић и Муниб Јусуфовић, који је 

на 5. сједници Административне комисије Представничког дома, одржаној у паузи 

заједничке сједнице обје комисије, изабран за предсједавајућег Комисије. 

 

Ад.1. 

Зоран Спасојевић упознао је присутне о приједлозима три одлуке о којима би се 

требало раправљати и одлучити на овој сједници. То је одлука о изједначавању 

права предсједавајућих клубова везана за изједначавање коефицијената плата. 

Друга одлука о којој би се требали изјаснити регулише питање укидања права на 

куповину мобилних телефона, уз плаћање накнаде за кориштење истих и  

изједаначавање овог права предсједавајућим клубова посланика и делегата и 

предсједавајућим комисија у оба дома. О одлуци везаној за права посланика и 

делегата након 05.10.2002. године чланови Комисије Дома народа изјашњавали би 

се појединачно, о сваком конкретном случају.Тренутно се не би изјашњавали о 

изједначавању права предсједавајућих клубова везаних за право на кориштење 

услуга возача, јер о томе чланови Комисије Дома народа нису расправљали. 

У расправи су потом учествовали: Муниб Јусуфовић, Шефик Џаферовић,Винко 

Зорић, Момчило Новаковић, Зоран Спасојевић, Никола Крагуљ, Ведран Хаџовић, 

Мустафа Памук, Јозо Крижановић и Осман Брка. 

Из расправе су генерално произашла два приједлога о којима су се чланови 

комисија оба дома изјаснили. Неспорно је да су сви сагласни по питању 

изједначавања права предсједника клубова посланика и делегата и предсједавајућих 

комисија оба дома, али су утврђена два приједлога о којима се изјашњавало.  

По првом приједлогу, који су заступали Муниб Јусуфовић, Зоран Спасојевић, 

Винко Зорић, Мустафа Памук , на овој сједници би требало донијети одлуку о 

изједначавању права предсједника клубова посланика и делегата и 

предсједавајућих комисија оба дома везаних за изједначавање коефицијената плата 

и накнада за кориштење мобилних телефона, те укидање права на куповину 

мобилних телефона свима који су то право имали, јер је о њима постигнут 

јединствен став. О другим правима о којим се не би могао постићи јединствен став 

на овој сједници, као и свим евентуалним другим приједлозима измијена 

постојећих одлука, расправљало би се на слиједећој заједничкој сједници ових 

комисија. Прије одржавања заједничке сједнице, састала би се радно-консултативна 

група коју би чинили предсједавајући са замјеницима ових комисија. Ова група би 

обрадила постојеће приједлоге измијена, као и сва друга питања из постојећих 

одлука за која би била мишљења да их је неопходно измијенити, те изашла са 

јединственим ставом. 

Други приједлог који су заступали прије свега Шефик Џаферовић и Јозо 

Крижановић, а који укључује први приједлог , али иде и даље, у правцу редуцирања 

постојећих права, односи се на одлуку о укидању права на возаче предсједницима 

клубова и комисија оба дома, те  измијену одлуке о праву посланика и делегата на 

сталном раду у Парламенту БиХ након 05.10.2002. године, којом би се скратио рок 

на исплату плата са дванаест  на шест  мјесеци, и тиме изједначио са свим другим 

државним органима. По њиховом мишљењу и ове одлуке је неопходно донијети 

одмах, с обзиром да постоји неријешено неколико приговора посланика претходног 
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сазива, а чији је исход условљен овим измијенама. Такође, мијењање предметних 

одлука на овој сједници је неопходно и због ребаланса Буџета за 2003. годину у 

коме мора доћи до рестрикција, и чији приједлог хитно  захтијева Савјет 

министара. 

Како је захтјев Савјета министара за доставу приједлога ребаланса Буџета за 2003. 

годину достављен релативно касно по мишљењу већине присутних, то је служба у 

обавези послати допис у коме ће тражити пролонгирање рока за ову активност да 

би приједлог који буде припремљен био и квалитетан. 

Из расправе је такође произашло и питање примјене одлука које се доносе на овим 

сједницама, с обзиром да по мишљењу већине није добро увести у праксу 

ретроактивну примјену одлука. 

Након расправе чланови обје комисије појединачно изјашњавали су се о 

приједлозима одлука како слиједи: 

 

I. Усаглашен приједлог који третира измијене Одлуке о начину обрачуна плата и 

    Других материјалних права посланика и делегата, у смислу изједначавања 

     коефицијената плата предсједавајућим клубова оба дома у висини од 6,00,  

измијене 

    ове одлуке у смислу изједначавања права на висину накнада за кориштење 

мобилних 

    телефона предсједницима клубова и комисија оба дома, те измијене ове одлуке и 

    измијене Правилника о платама државних службеника и намјештеника у смислу 

    укидања права на куповину мобилних телефона свима. 

Чланови Административне комисије Представничког дома и чланови Комисије за 

финансијско-административне послове Дома народа су једногласно донијели ове 

одлуке које ће се примјењивати од 01.03.2003. године. 

Чланови обје комисије су такође једногласно одлучили да не буде ретроактивне 

примјене одлука које се буду доносиле и да се исте примјењују од почетка или 

средине текућег мјесеца у коме се буду доносиле. 

 

  II. По Одлуци о праву на ангажовање  возача и накнадама за возаче чланови 

      Административне комисије Представничког дома изјашњавали су се о два 

      приједлога и то: 

      а) Приједлог измијена Одлуке које је заступао Винко Зорић а којим се 

изједначавају 

          права предсједника клубова и комисија оба дома у погледу права на возаче; 

      б) Приједлог измијена Одлуке које је заступао Шефик Џаферовић у погледу 

          укидања права на ангажовање возача свим предсједавајућим клубова и 

комисија 

         оба дома. 

О првом приједлогу Винка Зорића чланови Административне комисије 

Представничког дома  гласали су тако да је за овај приједлог гласало два члана , 

против је било три и уздржаних је било три. 

О другом приједлогу Шефика Џаферовића чланови Административне комисије 

Представничког дома су гласали тако да је за гласало седам чланова , гласова 

против није било, док је уздржаних било два. Стога је од стране Административне 

комисије Представничког дома усвојен други приједлог Шефика Џаферовића о 

укидању права на ангажовање возача свим предсједавајућим клубова и комисија 

оба дома. 
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Како ово питање није било на договореном дневном реду сједнице, чланови 

Комисије за финансијско-административне послове Дома народа нису о истом 

расправљали и нису се изјашњавали на овој сједници. О наведеном приједлогу исти 

ће се изјаснити на наредној заједничкој сједници обје комисије. 

 

III. По Приједлогу измијена Одлуке о правима посланика и делегата на сталном 

раду у 

       Парламентарној скупштини БиХ након 05.10.2002. године чланови комисија 

оба 

       Дома изјашњавали су се о два приједлога: 

a) Приједлог Шефика Џаферовића, којим би се утврдио јединствен рок од шест 

мјесеци за исплату плата посланицима-делегатима претходног сазива и то би 

право било омогућено свим оним који то траже безусловно; 

b) Приједлог по коме постојећа одлука треба остати на снази. 

 

О првом приједлогу  под а). чланови Административне комисије Представничког 

дома  гласали су тако да је за овај приједлог гласало  шест  чланова , против је било 

два  и уздржан је био један. 

Приступило се потом ентитетском гласању, гдје је из Федерације БиХ за гласало 

три члана, против је био један и уздржан је био један. Из Републике Српске за је 

гласало четири члана.  

О другом приједлогу  под б)., по коме постојећа одлука остаје на снази 

изјашњавали су се чланови  Комисије за финансијско-административне послове 

Дома народа тако што су једногласно одлучили да постојећа одлука остане на 

снази. 

С обзиром на резултате гласања у обје комисије,  постојећа Одлука остаје на снази. 

 

Ад.2. 
Текућа питања: 

Под текућим питањима Муниб Јусуфовић  образложио је потребу израде 

приједлога ребаланса Буџета Парламентарне скупштине БиХ за 2003. годину у што 

краћем року.  

Јадранка Кораћ информисала је присутне да је стигао допис Министарства 

финансија и трезора 06.03.2003. године, којим се налаже да до 11.03.2003. године 

доставимо своје приједлоге за  ребаланс. 

Како су се чланови обје комисије сагласили да је тај рок прекратак, уз констатацију 

да из Савјета министара увијек касно стижу слични захтијеви, закључено је да се 

тражи пролонгирање овог рока за седам дана. О овом закључку Служба 

рачуноводства треба обавјестити Савјет министара одн.ресорно министарство. 

Чланови обје комисије су се потом договорили, да се слиједеће седмице одржи 

састанак радно-консултативне групе, како је то напријед договорено, и да се потом 

одржи слиједећа заједничка сједница ових комисија. 

 

Сједница је завршена у 14,45 часова . 

 

 

                      Предсједавајући                                                            Предсједавајући 

Комисије за финансијско-административне послове        Административне комисије 

                    Зоран  Спасојевић                                                            Муниб Јусуфовић 

 


